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Vedr. Maratonrute   København, 3.1.2014 

 

På et møde d. 20. december fik vi forelagt projektet om en løberute på maratondistancen. 

Vores umiddelbare indtryk er, at det er der ikke brug for. Vi har svært ved at tro på at ret 

mange motionsløbere vil bruge den i sin fulde udstrækning og derfor ikke kan retfærdiggøre 

etableringsudgifter på over 5 mio. De fleste løberes daglige motionstur har udgangspunkt 

fra egen bopæl. 

Ud fra det vi hører fra løbere i København, vil vi foreslå at beløbet anvendes til at forbedre 

allerede benyttede motionsruter med bedre underlag, bedre lys og bedre forbindelser 

mellem forskellige populære løberuter.  

Der er sket mange forbedringer i København for løbere i de senere år, og det er den vej som  

bare skal fortsættes.  

Sparta vil gerne bidrage med råd og vejledning, og vi kan tilbyde information om planer og 

forbedringer til vores store deltagerskare, som er på over 160.000 løbere. 

 

Med venlig hilsen 

 

Niels Jørgen Holdt 

Formand i Sparta 

 

 


